
Protokół nr 3/2022 

z dnia 15 marca 2022 roku 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, 

Opieki Społecznej, Ładu i  Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

 

 

Pan przewodniczący komisji A. Mach rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 9. 

Pan przewodniczący komisji przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie kalendarza imprez kulturalnych i sportowych na 2022 rok i 

sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i bibliotek. 

2. Informacja na temat przygotowania placów zabaw i OSA do sezonu wiosenno-letniego 

i bezpieczeństwo ich użytkowania (analiza stanu technicznego). 

3. Informacja na temat Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

4. Wykorzystanie środków z opłat za koncesje alkoholowe. 

5. Informacja na temat funkcjonowania GOPS w 2021 r. i plan 2022 r. 

6. Informacja o ilości osób korzystających z zasobów pomocy społecznej oraz ilości dzieci 

i młodzieży korzystających z dożywiania w szkołach w 2021 roku oraz stypendia 

przyznawane w gminie za osiągnięcia sportowe. 

7. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

 W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan 

Albert Hawrylak, Sekretarz Gminy Pan Zbigniew Pałczyński, Kierownik Referatu Pan Mariusz 

Janeczko, Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Wielkie 

Oczy Pani Aneta Juraszek, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Wielkich Oczach Pani Irena 

Litwińska, Dyrektor Centrum Kultury Pani Agnieszka Sopel, Kierownik GOPS Pani Grażyna 

Senyk, Inspektor Pan Krzysztof Bołotiuch. 

Przystąpiono do realizacji pkt. 1 porządku posiedzenia. 

 Pani dyrektor A. Sopel przedstawiła kalendarz imprez kulturalnych i sportowych na 
2022 rok (zał. nr 2 do protokołu). Rozpoczęła się dyskusja na temat organizacji dożynek oraz 
święta sportu. Zaproponowano żeby dożynki odbyły się w Kobylnicy Wołoskiej, a święto sportu 
w Wielkich Oczach. Poddano propozycję pod głosowanie, za było 9 członków komisji. 



 Pani dyrektor A. Sopel przedstawiła sprawozdanie z działalności Centrum Kultury (zał. 
nr 3 do protokołu). Pan radny W. Kuterbach zapytał czy promocją szczepień zajmowało się 
Centrum Kultury. Pani A. Sopel odpowiedziała, że dostaliśmy 10 tys. zł na realizację szczepień 
i z tych pieniędzy finansowane były np. place zabaw podczas imprez promujących szczepienia. 
Pan radny W. Kuterbach zapytał czy działania te podejmowane były w porozumieniu z 
koordynatorem. Pani dyrektor A. Sopel odpowiedziała, że wszystkie działania podejmowane 
były w porozumieniu z koordynatorem. 
 Pani dyrektor I. Litwińska przedstawiła sprawozdanie z działalności bibliotek za 2021 
rok (zał. nr 4 do protokołu). 

Przystąpiono do realizacji pkt. 2 porządku posiedzenia. 

Pan kierownik M. Janeczko przedstawił informację na temat przygotowania placów 

zabaw i OSA do sezonu wiosenno-letniego i bezpieczeństwo ich użytkowania (analiza stanu 

technicznego) (zał. nr 5 do protokołu). Pan radny W. Kuterbach zapytał czy pomogło 

wykonanie odwodnienia na boisku w Wielkich Oczach. Pan kierownik odpowiedział, że 

odwodnienie przyniosło oczekiwane rezultaty. Pan radny S. Mątkowski zapytał czy na placu 

zabaw w Skolinie będą wymieniane huśtawki. Pan kierownik M. Janeczko przedstawił jakie 

naprawy są zaplanowane do wykonania w 2022 roku. Zaznaczył również, że w trakcie roku 

wyniknął dodatkowe naprawy. 

Przystąpiono do realizacji pkt. 3 i 4 porządku posiedzenia. 

Pani pełnomocnik A. Juraszek przedstawiła informację na temat Gminnej Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz wykorzystanie środków z opłat za koncesje 

alkoholowe (zał. nr 6 do protokołu). Pan radny R. Osowski zapytał dlaczego dotacja dla Gminy 

Miejskiej Przemyśl tak bardzo wzrosła w porównaniu do roku poprzedniego. Pani pełnomocnik 

A. Juraszek wytłumaczyła, że jest to kwota za całodobową gotowość dyżurową do przyjęcia 

osób nietrzeźwych z terenu Gminy Wielkie Oczy obliczona na podstawie ilości osób przyjętych 

w roku poprzednim. W związku z tym, że w roku 2020 nie mieliśmy podpisanej umowy i nie 

było z czego obliczyć średniej ilości przyjmowanych osób dlatego kwota była niska. Koszt 

pobytu jednej osoby tj. 634 zł x 8 osób (liczba osób przyjęta w 2021 r.) tj. 5072 zł. W związku z 

tym, że porozumienie miałoby obowiązywać od 01.04.2022 r. kwota ta będzie wynosiła 

3819,75 zł. Pan radny R. Osowski zapytał gdzie znajduje się zakupiony alkomat. Pani 

pełnomocnik A. Juraszek odpowiedziała, że alkomat znajduje się w Urzędzie Gminy, u Pana 

wójta. Pan radny R. Osowski zapytał o nadwyżkę środków z opłat za koncesje alkoholowe z lat 

poprzednich. Pani pełnomocnik A. Juraszek wytłumaczyła, że środki te mogą być przeznaczone 

wyłącznie na przeciwdziałanie alkoholizmowi. Pan wójt A. Hawrylak powiedział, że chciałby 

aby te środki wydać na kolonię dla dzieci z rodzin, w których występuje problem nadużywania 

alkoholu. Pani pełnomocnik A. Juraszek omówiła projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl (zał. nr 7 do protokołu). 

Wytłumaczyła również, że jest to kwota za gotowość dyżurową, a za pobyt mieszkańcy płacą 

sobie sami. Pani pełnomocnik A. Juraszek przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. Pan wójt A. Hawrylak zapytał czy spodziewana jest 

większa liczba osób w związku z poszerzeniem zakresu o zadania związane z przeciwdziałaniem 



uzależnieniom behawioralnym. Pani pełnomocnik A. Juraszek odpowiedziała, że informacje 

takie będzie posiadała w przyszłym roku.  

Przystąpiono do realizacji pkt. 5 i 6 porządku posiedzenia. 

Pani kierownik G. Senyk przedstawiła informację na temat funkcjonowania GOPS w 

2021 r. i plan 2022 r., a także informację o ilości osób korzystających z zasobów pomocy 

społecznej oraz ilości dzieci i młodzieży korzystających z dożywiania w szkołach w 2021 roku 

(zał. nr 8 do protokołu). Pytań i dyskusji na temat funkcjonowania GOPS nie było. Pan radny R. 

Osowski zapytał czy mamy w gminie rodziny uchodźców. Pani kierownik odpowiedziała, że są 

trzy rodziny uchodźców. Pan wójt A. Hawrylak zapytał czy 40 zł na osobę będzie to kwota dla 

uchodźców czy dla osób, które zapewniają im nocleg. Pani kierownik G. Senyk odpowiedziała, 

że dla osób zapewniających nocleg. 

Pan inspektor K. Bołotiuch przedstawił informację o stypendiach przyznawanych w 

gminie za osiągnięcia sportowe (zał. nr 9 do protokołu). Pytań i dyskusji nie było. 

Przystąpiono do realizacji pkt. 7 porządku posiedzenia. 

 W sprawach bieżących Pan wójt A. Hawrylak zapytał czy radni wyrażają wolę 

kontynuacji założeń uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego. 9 członków komisji było za kontynuacją założeń uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

 Pan wójt A. Hawrylak przedstawił trzy projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Wielkie Oczy na 2022 r. (zał. nr 10,11,12 do protokołu), projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lubaczów (zał. nr 13 do protokołu) oraz projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres powyżej 
3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (zał. nr 14 do protokołu). Pytań i dyskusji nie 
było. 
 Pan wójt A. Hawrylak przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia 
Centrum Kultury w Wielkich Oczach i Gminnej Biblioteki Publicznej w Wielkich Oczach (zał. nr 
15 do protokołu). Rozpoczęła się dyskusja na temat połączenie Centrum Kultury i biblioteki. 
Pan wójt A. Hawrylak podkreślił, że skład osobowy zostałby ten sam jednak organizacyjnie 
byłoby to korzystniejsze rozwiązanie. Pan radny W. Kuterbach przedstawił swoje obawy co do 
powołania się na art. 18 ust. 3. Pan wójt A. Hawrylak zapytał czy radni wyrażają wolę 
połączenia Centrum Kultury i biblioteki. Pan radny R. Osowski zaproponował żeby omówić ten 
temat z dyrektorami. Członkowie komisji zadecydowali żeby odłożyć ten temat do omówienia 
w późniejszym terminie. 
 Pan wójt A. Hawrylak nakreślił sytuację w gminie dot. pomocy uchodźcom oraz koszty 
związane z prowadzeniem akcji pomocy dla osób uciekających z Ukrainy. Pan radny R. Osowski 
zaproponował żeby wykorzystać sytuację geopolityczną żeby naprawić drogi. 
 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący A. Mach 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 11:40. 



 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                   Antoni Mach 

 

 

 


